
Narva Linnavolikogu
Kultuuri- ja spordikomisjoni

koosoleku protokoll

13.12.2017.artr4

Algus:kl15.00 f -f -<\C
L6pp: kl 17.00 /

Koosolekut juhatas: Galina Vologdina

Protokollija: Jelena Kaljadirur

Komisjoni koosseis: l0 liiget

Kohal olid: 9_ komisjoni riiget: Galina vorogdina, Vladimir Butuzov, Jelena Kaljadina, Rinavohta, Aleksei Smimov, Nikolai Burdakov, Valeri is"tu".go,r, valeri Jiiiiger, Kirill bussev.

Puudusid: Juri Salamov.

Kutsutud: D. Vergun

Kohal olid: v. semarin - Linnavolikogu liige, S. Trohhatsov - ,,Narvskaja Gazeta.,, J.
Kondra3ova - Linnavolikogu liige, I. sirai - Na.ia Linnavolikogu kantseiei 1.,tiatu.;a.

Koosoleku juhataja tutvustas paevakorra eeln6u.

Uheh:ialselt (9,,poolt..) kinnitati piievakord.

1. Riiklike vahendite jaotamine huviringidele 201g. aastal;
2. Magnum mcNarva taotlus bikefesti konaldamise kohta;
3. MTU Bastion taotlus ,,afgaanide" malestusmzirgi piistitamise l6petamise kohta;

l Plievakorra kiisimusega ,,Riiklike vahendite jaotamine huviringidele 201g. aastal.. esrnesD' Vergun. Ta riiiikis kiisimuse ajdoo ja riikliku toetuse kohta haridussiisteemi
huviringide tegevuse valdkonnas. r44 367,00 on Narva saanud riigilt 2017. aastar ning
359 591,00 saab 2018. aastal.

J. Kondra5ova: Kui mitu rahastamistaotlust on laekunud?

Seletusega esines V. Butuzov.

V. TSetvergov: Mitlistele tegevustele on eraldatud vahendid ,,Svjatogor,le,,?

A. Smimov: Kui palju on eraldatud vahendeid ,,Matveika,le..?

V. Semarin: Millal on komisjon arutanud kiisimust?

J. KondraSova: Mis tiihendab ,,dokument on vaslu vdetud tddkorras..?

R. Vohta: Kas on vaja esitada uusi taotlusi 2019. aastaks?



Seletusega esines I. Sirai.

Seletusega esines D. Vergun.

V T5etvergov: on olemas summa 201g. aastaks. on loogiline, et hetkeks on vahendid jaotatud.Oluline on, et projektid jdtkuksrd.

Otsustati i.ihehiitilselt: toetada riiklike vahendite jaotamist.

2. Piievakona ktisimusega ,,Magnum mcNarva taotlus bikefesti korraldamise kohta.,.

V Butuzov: iirituse eelarve on 136 350,00 euot. Taotletakse 40 000,00 euro erardamist. Teenettepaneku eraldada 6000,00 eelmise aasta tasemel.

Otsustati iiheh2i?ilselt: toetada 6000 euroga.

3 Piievakorra 
_ 
kiisimusega -MTU Bastion taotlus ,,afgaanide.. miilestusmiirgi pristitamise

ldpetamise kohta,. esines V. T5etversov.

Otsustati iihehiiZilselt: toetada 6000 euroea.

Komisjoni esimees

Jelena Kalj
Protokollija


